

Рассмотри таблицу с правилом ex.1, p.20  
SB

Вспомни правило употребления и  
формирования Past simple.

Какие глаголы бывают regular и  
irregular?

Посмотри обучающее видео.

We use the **past simple** to talk about actions that  
happened at a specific time in the past.

**Regular verbs**

Affirmative	I <b>played</b> football yesterday.
Negative	He <b>didn't</b> <b>watch</b> TV last night.
Interrogative	<b>Did</b> they <b>play</b> basketball this morning?
Short Answers	Yes, they <b>did</b> ./No, they <b>didn't</b> .

**Irregular verbs**

Affirmative	We <b>ate</b> a pizza yesterday.
Negative	She <b>didn't</b> <b>go</b> to the museum last week.
Interrogative	<b>Did</b> you <b>go</b> to the party last Saturday?
Short Answers	Yes, I <b>did</b> ./No, I <b>didn't</b> .

Time expressions: yesterday, last week, a month ago, etc.

**Task 1.**

Read the email. Pay attention to the verbs in bold. What tense are they? What form do they have?

Прочитай электронное письмо. Обрати внимание на выделенные глаголы. Какое время они выражают? Какие особенности ты заметил в форме их образования?

Hi Nurlan,

How are you? Guess what? My parents **took** me on a trip to London last weekend! It **was** great! We **visited** the Victoria and Albert Museum and then we **went** shopping in Oxford Street. In the evening, we **ate** at an Italian restaurant. The next day, we **saw** amazing wax models of famous

people at Madame Tussauds Museum and then we **walked** to Buckingham Palace. I **had** an amazing time!

Write back soon.

Alex

### Task 2.

Think about the verb forms in the email. Which are regular & irregular verbs? Drag the verbs in red and drop them opposite their first forms in the table.

Подумай о форме выделенных глаголов в тексте ещё раз. Какие глаголы прошедшего времени – правильные, а какие неправильные? Найди их начальную форму. Кликни по выделенным в письме глаголам и, удерживая мышкой/пальчиком, перетяни их в таблицу напротив их начальной формы.

Regular verbs	Irregular
visit	take
walk	be
	go
	eat
	see
	have

### Task 3.

Ex. 5, p. 20 SB Письменно в тетради! Сделай фото работы и отправь учителю на проверку.

Look at the picture and correct the sentences.

Рассмотри картинку и исправь ошибки в предложениях по образцу. Помни о глаголах прошедшего времени. Запиши полные предложения в отрицательной, а затем в утвердительной форме.



1 They went to a theme park. (**museum**)

They didn't go to a theme park. They went to a museum.

2 They went with their parents. (**grandparents**)

3 They wore their school uniform. (**casual clothes**)

4 They saw an exhibition about the ancient Greeks. (**ancient Egyptians**)

5 Tom took his MP3 **p**layer with him. (**digital camera**)

6 Lucy bought a book from the gift shop. (**some pencils**)